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QUICKSTART GUIDE

Bluetooth name and logo are properties of their respective owners.
All brand name and trademarks are properties of their respective owners.

IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS
01. Read these instructions.
02. Keep these instructions.
03. Heed all warnings.
04. Follow all instructions.
05. Do not use this apparatus near water.
06. Clean only with a dry cloth.
07. Do not block any ventilation openings.
08. Do not use near any heat sources such as radiator, heat registers, 

stoves or other apparatus (including amplifiers) that produce 
heat.

09. Only use attachments/accessories specified by the manufacturer.
10. Use only with the cart, stand, tripod, bracket or table specified by 

the manufacturer, or sold with the apparatus. 
When a cart is used, use caution when 
moving the cart/apparatus combination to 
avoid injury from tipping.

11. Refer all servicing to qualified personnel. 
Servicing is required when the apparatus 
has been damaged in anyway, such as 
power-supply cord/plug damage, liquid has been 
spilled or objects have fallen into the apparatus, the apparatus 
has been exposed to rain or moisture, does not operate normally, 
or has been dropped.

12. Do not cover the dissipation heat sink. Leave space around the 
amplifier to ensure a good ventilation.

13. The apparatus should not be exposed to dripping or splashing 
and no objects filled with liquids, such as vases, should be 
placed on the apparatus.

14. No naked flame sources, such as lighted candles, should be 
placed on the apparatus.

15. Remove the battery during transportation.

FEATURES

General Control  Main Volume with Standby
 Optimized Led Guide

Channel One Channel for Instrument and Mic
Channel control  High -Low - Effect
AUX Channel  TRRS output/Input+ Bluetooth IN
AUX Channel Control  High-Low - Volume
Crossover  Active
Max Power Out  50 Watt with Power Supply
 15 Watt with Power Bank

Power System  External Power Adapter 24V DC (Included)
 Standard Power Bank 5V

Accessories  Bluetooth receiver  
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1) Die vorliegenden Anweisungen lesen.

2) Die vorliegenden Anweisungen aufbewahren.

3) Alle Hinweise beachten.

4) Alle Anweisungen befolgen.

5) Das Gerät nicht in Wassernähe benutzen.

6) Das Gerät nur mit einem trockenen Tuch reinigen.

7) Keine Lüftungsöffnungen versperren, das Gerät nach den Anleitungen des Herstellers in Betrieb 
nehmen.

8) Das Gerät nicht in der nähe von Wärmequellen wie Heizkörpern, Öfen oder anderen Geräten  
(einschließlich Verstärker), die Wärme erzeugen, aufstellen.

9) Den Sicherheitsschutz eines Steckers mit Schutzkontakt nicht deaktivieren. 
Ein Stecker mit Schutzkontakt besitzt zwei Kontakte plus einen dritten Kontakt für die Erdung.  
Dieser dritte Kontakt dient Ihrer Sicherheit! Wenn der mit dem Gerät gelieferte Stecker nicht in Ihre 
Stromsteckdose passt, rufen Sie bitte einen Elektriker, um die veraltete Steckdose auszuwechseln.

10) Installieren Sie das Gerät so, dass der Netzstecker und der Gerätestecker immer leicht bedienbar 
sind. Vermeiden Sie dass das Stromkabel nicht offen am Boden liegt und Personen darüber gehen, 
oder das Kabel eingeklemmt wird.

11) Verwenden Sie nur angegebene Zubehörteile und Vorrichtungen vom Hersteller.

12) Trennen Sie das Gerät bei Gewitter vom Stromnetz bzw. auch wenn es längere Zeit nicht  
verwendet wird.

13) Wenden Sie sich bei Problemen immer an den technischen Kundendienst. 
Fordern Sie dort Hilfe an wenn:
Das Gerät beschädigt ist oder Flüssigkeit in das Gerät eingedrungen ist.
Das Gerät Regen oder übermäßiger Feuchtigkeit ausgesetzt war.
Das Gerät nicht normal funktioniert oder heruntergefallen ist.

WICHTIGE SICHERHEITSANWEISUNGEN

Achtung !

Das Symbol mit einem Blitz in
einem gleichschenkeligen Dreieck
warnt den Benutzer vor einer
gefährlichen Hochspannung ohne
elektrische Isolierung. Im inneren
des Gehäuses kann die Spannung
hoch genug sein um einen tödlichen
Stromschlag zu verursachen.

Das Symbol mit einem Ausrufezeichen in 
einem gleichschenkeligen Dreieck weist 
den Benutzer auf wichtige Anweisungen 
zur Benutzung und Wartung des Gerätes 
hin. Achtung! Um die Gefahr eines Brandes 
oder eines Stromschlages zu vermeiden 
sollten Sie das Gerät keiner Feuchtigkeit 
oder Spritzwasser aussetzen.

WICHTIGE SICHERHEITSANWEISUNGENWICHTIGE SICHERHEITSANWEISUNGEN
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Eingänge / Mischpult

Stromversorgung

1. 	 Powerbank (nicht im Lieferumfang 	
	 enthalten): Sie können eine Power-	
	 bank mit einem USB-Kabel 		
	 anschließen.

Achtung: Ein Aufladen der Powerbank über das Verstärkernetzteil ist nicht möglich.

Es ist möglich, ONEFORSTRINGS 4 Ferdi mit 2 versch. Stromquellen zu versorgen.

2. 	 Externes Netzteil (im Lieferumfang 		
	 enthalten): Schließen Sie das Netzteil 	
	 an die Buchse an der Unterseite des 		
	 ONEFORSTRINGS 4 FERDI an.

SPECIFICATIONS 

TOP SECTION LED SECTION

SMART OPTIONALPOWER SUPPLY 

TRRS AUDIO IN/OUT
Play audio from your phone, MP3 player, tablet or laptop through the
                   using a stereo 3.5mm AUX cable (not supplied).
Adjust your device’s volume to match that of your acoustic guitar to enable you 
to play along.

Use your                 as an interface to play, live stream, practice 
and record on your mobile device. Unlike a standard audio 3.5mm TRS jack 
that only allows audio to be sent from your device, (e.g. to your headphones), 

the TRRS jack on your                    allows audio to be sent and recei-
ved at the same time. This allows you to playback audio from your device and 
send audio to your device from your                        . This feature allows 
you to use apps such as GarageBand and Instagram live with a single cable. 

When the VOLUME is in the      postion, the system is in standby mode and 
the red STAND BY LED will light up. 
The system will be active when the VOLUME knob is turned to at least   .
If                                               is powered with the 
external power supply, the white POWER 
SUPPLY LED will light up and the system 
will deliver 50 Watts at maximum volume.
If                                      is powered by 
the power bank, the blue POWER BANK 
LED will light up and the system will 
deliver 15 Watts at maximum volume. 
To put                                          in stand-
by mode, turn the VOLUME knob 
anti-clockwise until it reaches the 
position, the red STAND BY LED will light up.

Tips: - Use power banks of at least 5,000mA.
         - The duration of                                    operation with the 
           power bank depends on the capacity of the power.
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Frequency Response
Woofer size
HF Speaker
System Format
Sensivity 1 w 1 m
SPL MAx
Construction
Colors
Height
Width
Depth
Weight

70Hz-20KHz
4"
Dome tweeter 0.7"
Two way bi-amp
82dB
96dB
Playwood
Cherry Wood, Black Wood
25,5 cm - 10 inch
15,6 cm - 6.14 inch
12,3 cm - 4.84 inch
2,4 Kg - 5.29 lb
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1.  Make sure that the amplifier is powered 
    off and connect the ACUS Artesia BT-1 Bluetooth Receiver to mini-USB 

AUX IN connector.
2.  Turn the amplifier on. The ACUS Artesia BT-1 Bluetooth receiver's blue 

LED indicator lamp will flash quickly for about 5 seconds. It will then flash 
again every 7 seconds until it pairs successfully with your Bluetooth 
device.

3. After it has matched successfully, find ACUS Artesia BT-1 as an option on 
your Bluetooth Device's Settings and then select it to connect.

4. When the blue LED Indicator lamp on the ACUS Artesia BT-1 Bluetooth 
Receiver is ON steady with no flashing, then the two devices have been 
successfully connected.

Is possible to power                                   with 2 types of source:

Power bank 
(not included): 
you can connect a 
power bank with a 
USB cable

WARNING:
It is not possible to recharge the power bank with the amplifier power supply.
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1. 

2. 

To use your   amplifier as your Livestream Interface:

1. Connect your TRRS cable to your amplifiers TRRS AUDIO IN/OUT socket (see 
diagram above).

2. Connect the opposite end of the TRRS cable to your devices 3.5mm input.

NOTE: Apple iPhone / Tablet users: To connect to your mobile device, use a   
           Lightning to 3.5mm adaptor ( It is advised to use an official Apple 
           manufactured cable / Adaptor for guaranteed compatibility)

3. Open an Audio recording software or Camera application on your phone.
4. Press record to test your levels are loud and clear. Use the channel ‘Gain’ 

controls on your amplifier to set the level sent to your phone.
5. Test and adjust your channel controls and effects for optimum sound on your 

amplifier.
6. Record high quality videos, audio memos and livestream (direct to Instagram 

Live, Facebook, YouTube, Twitch and more) straight from your amplifier.

ExternalPower Supply 
(included): 
connect the power 
supply to the socket 
located on the underside
of the
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LEd bereich

Wenn sich MASTER VOL in der Position      befindet, ist das System im 
Standby-Modus und die rote STANDBY-LED leuchtet. Das System ist aktiv, 
wenn der MASTER VOL-Knopf mindestens auf 0 gedreht ist.

Wenn ONEFORSTRINGS 4 Ferdi über das externe Netzteil mit Strom ver-
sorgt wird, leuchtet die weiße POWER SUPPLY-LED und das System liefert 
bei maximaler Lautstärke 50 Watt. 

Wird ONEFORSTRINGS 4 Ferdi über die Powerbank mit Strom versorgt, 
leuchtet die blaue POWER BANK-LED und das System liefert bei maximaler 
Lautstärke 15 Watt. 

Um ONEFORSTRINGS 4 FERDI in den Standby-Modus zu versetzen, dre-
hen Sie den VOLUME-Regler gegen den Uhrzeigersinn, bis er die Position      
erreicht, die rote STAND BY LED leuchtet auf.

Tipps: Verwenden Sie Powerbanks mit mindestens 5.000 mA. Die Betriebs-
dauer des ONEFORSTRINGS 4 FERDI mit der Powerbank hängt von der 
Kapazität der Powerbank ab.
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           power bank depends on the capacity of the power.
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Weight

70Hz-20KHz
4"
Dome tweeter 0.7"
Two way bi-amp
82dB
96dB
Playwood
Cherry Wood, Black Wood
25,5 cm - 10 inch
15,6 cm - 6.14 inch
12,3 cm - 4.84 inch
2,4 Kg - 5.29 lb
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1.  Make sure that the amplifier is powered 
    off and connect the ACUS Artesia BT-1 Bluetooth Receiver to mini-USB 

AUX IN connector.
2.  Turn the amplifier on. The ACUS Artesia BT-1 Bluetooth receiver's blue 

LED indicator lamp will flash quickly for about 5 seconds. It will then flash 
again every 7 seconds until it pairs successfully with your Bluetooth 
device.

3. After it has matched successfully, find ACUS Artesia BT-1 as an option on 
your Bluetooth Device's Settings and then select it to connect.

4. When the blue LED Indicator lamp on the ACUS Artesia BT-1 Bluetooth 
Receiver is ON steady with no flashing, then the two devices have been 
successfully connected.

Is possible to power                                   with 2 types of source:

Power bank 
(not included): 
you can connect a 
power bank with a 
USB cable

WARNING:
It is not possible to recharge the power bank with the amplifier power supply.
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1. 

2. 

To use your   amplifier as your Livestream Interface:

1. Connect your TRRS cable to your amplifiers TRRS AUDIO IN/OUT socket (see 
diagram above).

2. Connect the opposite end of the TRRS cable to your devices 3.5mm input.

NOTE: Apple iPhone / Tablet users: To connect to your mobile device, use a   
           Lightning to 3.5mm adaptor ( It is advised to use an official Apple 
           manufactured cable / Adaptor for guaranteed compatibility)

3. Open an Audio recording software or Camera application on your phone.
4. Press record to test your levels are loud and clear. Use the channel ‘Gain’ 

controls on your amplifier to set the level sent to your phone.
5. Test and adjust your channel controls and effects for optimum sound on your 

amplifier.
6. Record high quality videos, audio memos and livestream (direct to Instagram 

Live, Facebook, YouTube, Twitch and more) straight from your amplifier.

ExternalPower Supply 
(included): 
connect the power 
supply to the socket 
located on the underside
of the

zubehör

acus Artesia BT-1

1.	Stellen Sie sicher, dass der Verstärker ausgeschaltet ist, und verbinden Sie den ACUS Artesia  
	 BT-1 Bluetooth-Empfänger mit dem Mini-USB-AUX-IN-Anschluss.

2. 	Schalten Sie den Verstärker ein. Die blaue LED-Anzeige des ACUS Artesia BT-1 Bluetooth-Empfängers  
	 sollte schnell blinken. Dies dauert etwa 5 Sekunden. Dann blinkt sie alle 7 Sekunden erneut, bis eine  
	 erfolgreiche Verbindung (oder Kopplung) mit einem anderen Bluetooth-Gerät hergestellt ist.

3. 	Suchen Sie nach der erfolgreichen Verbindung nach ACUS Artesia BT-1 als Option in den  
	 Einstellungen Ihres Bluetooth-Geräts und stellen Sie dann die Verbindung her. 

4. Wenn die blaue LED-Anzeige am ACUS Artesia BT-1 Bluetooth-Empfänger dauerhaft leuchtet und nicht blinkt, 		
	 wurden die beiden Geräte erfolgreich verbunden.
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TRRS audio in/out

Spielen Sie Audio von Ihrem Telefon, MP3-Player, Tablet oder Laptop über den Oneforstrings Ferdi ab.  
Verwenden Sie dazu ein Stereo-AUX-Kabel (3,5 mm, nicht im Lieferumfang enthalten).  
Passen Sie die Lautstärke Ihres Geräts an die Ihrer Akustikgitarre an, damit Sie mitspielen können.

Verwenden Sie Ihren Oneforstrings 4 Ferdi als Schnittstelle zum Spielen, Live-Streamen,  
Üben und Aufzeichnen auf Ihrem Mobilgerät.

Anders als bei einer herkömmlichen 3,5-mm-TRS-Audiobuchse, über die nur Audio von Ihrem Gerät gesendet 
werden kann (z. B. an Ihre Kopfhörer), ermöglicht die TRRS-Buchse an Ihrem Oneforstrings 4 Ferdi das 
gleichzeitige Senden und Empfangen von Audio.

Auf diese Weise können Sie Audio von Ihrem Gerät wiedergeben und Audio von Ihrem Oneforstrings 4  
Ferdi an Ihr Gerät senden. Mit dieser Funktion können Sie Apps wie GarageBand und Instagram Live mit  
einem einzigen Kabel nutzen.

So verwenden Sie Ihren Oneforstrings 4 Ferdi Verstärker als Live-Stream-Schnittstelle:

1. 	 Verbinden Sie Ihr TRRS-Kabel mit der TRRS AUDIO IN/OUT-Buchse Ihres Verstärkers  
	 (siehe Diagramm oben).
2. 	 Verbinden Sie das andere Ende des TRRS-Kabels mit dem 3,5-mm-Eingang Ihres Geräts.

	 HINWEIS: Benutzer von Apple iPhones/Tablets: Verwenden Sie zum Anschließen an Ihr Mobilgerät  
	 einen Lightning-auf-3,5-mm-Adapter (zur Gewährleistung der Kompatibilität wird die Verwendung  
	 eines offiziell von Apple hergestellten Kabels/Adapters empfohlen).

3. 	 Öffnen Sie eine Audioaufzeichnungssoftware oder Kameraanwendung auf Ihrem Telefon.

4. 	 Drücken Sie auf Aufnahme, um zu testen, ob Ihre Pegel laut und deutlich sind. Verwenden Sie den  
	 Kanal-Gain-Regler an Ihrem Verstärker, um den an Ihr Telefon gesendeten Pegel einzustellen.

5. 	 Testen Sie Ihre Kanalregler und Effekte und passen Sie sie für optimalen Klang auf Ihrem Verstärker an.

6. 	 Nehmen Sie hochwertige Videos, Audiomemos und Livestreams (direkt auf Instagram Live, Facebook,  
	 YouTube, Twitch und mehr) direkt von Ihrem Verstärker auf.

SPECIFICATIONS 

TOP SECTION LED SECTION

SMART OPTIONALPOWER SUPPLY 

TRRS AUDIO IN/OUT
Play audio from your phone, MP3 player, tablet or laptop through the
                   using a stereo 3.5mm AUX cable (not supplied).
Adjust your device’s volume to match that of your acoustic guitar to enable you 
to play along.

Use your                 as an interface to play, live stream, practice 
and record on your mobile device. Unlike a standard audio 3.5mm TRS jack 
that only allows audio to be sent from your device, (e.g. to your headphones), 

the TRRS jack on your                    allows audio to be sent and recei-
ved at the same time. This allows you to playback audio from your device and 
send audio to your device from your                        . This feature allows 
you to use apps such as GarageBand and Instagram live with a single cable. 

When the VOLUME is in the      postion, the system is in standby mode and 
the red STAND BY LED will light up. 
The system will be active when the VOLUME knob is turned to at least   .
If                                               is powered with the 
external power supply, the white POWER 
SUPPLY LED will light up and the system 
will deliver 50 Watts at maximum volume.
If                                      is powered by 
the power bank, the blue POWER BANK 
LED will light up and the system will 
deliver 15 Watts at maximum volume. 
To put                                          in stand-
by mode, turn the VOLUME knob 
anti-clockwise until it reaches the 
position, the red STAND BY LED will light up.

Tips: - Use power banks of at least 5,000mA.
         - The duration of                                    operation with the 
           power bank depends on the capacity of the power.
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70Hz-20KHz
4"
Dome tweeter 0.7"
Two way bi-amp
82dB
96dB
Playwood
Cherry Wood, Black Wood
25,5 cm - 10 inch
15,6 cm - 6.14 inch
12,3 cm - 4.84 inch
2,4 Kg - 5.29 lb
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1.  Make sure that the amplifier is powered 
    off and connect the ACUS Artesia BT-1 Bluetooth Receiver to mini-USB 

AUX IN connector.
2.  Turn the amplifier on. The ACUS Artesia BT-1 Bluetooth receiver's blue 

LED indicator lamp will flash quickly for about 5 seconds. It will then flash 
again every 7 seconds until it pairs successfully with your Bluetooth 
device.

3. After it has matched successfully, find ACUS Artesia BT-1 as an option on 
your Bluetooth Device's Settings and then select it to connect.

4. When the blue LED Indicator lamp on the ACUS Artesia BT-1 Bluetooth 
Receiver is ON steady with no flashing, then the two devices have been 
successfully connected.

Is possible to power                                   with 2 types of source:

Power bank 
(not included): 
you can connect a 
power bank with a 
USB cable

WARNING:
It is not possible to recharge the power bank with the amplifier power supply.
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1. 

2. 

To use your   amplifier as your Livestream Interface:

1. Connect your TRRS cable to your amplifiers TRRS AUDIO IN/OUT socket (see 
diagram above).

2. Connect the opposite end of the TRRS cable to your devices 3.5mm input.

NOTE: Apple iPhone / Tablet users: To connect to your mobile device, use a   
           Lightning to 3.5mm adaptor ( It is advised to use an official Apple 
           manufactured cable / Adaptor for guaranteed compatibility)

3. Open an Audio recording software or Camera application on your phone.
4. Press record to test your levels are loud and clear. Use the channel ‘Gain’ 

controls on your amplifier to set the level sent to your phone.
5. Test and adjust your channel controls and effects for optimum sound on your 

amplifier.
6. Record high quality videos, audio memos and livestream (direct to Instagram 

Live, Facebook, YouTube, Twitch and more) straight from your amplifier.

ExternalPower Supply 
(included): 
connect the power 
supply to the socket 
located on the underside
of the
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Wollen Sie Ihr Gerät entsorgen, bringen Sie es zur Sammelstelle Ihres 
kommunalen Entsorgungsträgers (zB. Wertstoffhof).  
Nach dem Elektro- und Elektronikgerätegesetz sind Besitzer von Altgeräten 
gesetzlich verpflichtet, alte Elektro- und Elektronikgeräte einer getrennten 
Abfallerfassung zuzuführen.
Das Symbol bedeutet, dass Sie Ihr Gerät auf keinen Fall in den Hausmüll 
werfen dürfen! Verpackungsmaterialien entsorgen Sie entsprechend der 
lokalen Vorschriften.

ERA-Nr.: 51356
WEEE-Reg.-Nr.: DE7443120

entsorgung

Garantiezeit: 2 Jahre Bring-In Garantie

Die Garantiezeit beginnt mit dem Kauf des ACUS-Produkts von einem autorisierten ACUS-Partnerhändler.  
Maßgeblich ist das Verkaufsdatum auf dem vom autorisierten ACUS- Partnerhändler ausgestellten Verkaufsbeleg.
Garantieleistungen hemmen weder den Ablauf der Garantiezeit noch bewirken sie den Neubeginn der  
Garantiezeit.
Für die Einhaltung der Garantiebestimmungen und die Serviceabwicklung von Acus-Produkten zeichnet sich  
in Deutschland und Österreich die GVI Vertriebs-GmbH &Co.KG verantwortlich.
Während dieser Zeit reparieren die autorisierten  Acus -Servicehändler oder der Vertrieb (Gvi-Vertriebssystem) 
fabrikationsbedingte Mängel kostenlos in Bezug auf Arbeit und Material.
Die Garantieverpflichtung der Gvi Vertriebs-GmbH&Co.KG gilt nur unter dem Vorbehalt, dass die eventuelle  
Reparatur ausschließlich durch die autorisierten Fachhändler oder Servicepartner 
durchgeführt wird. Der Garantieanspruch erlischt, wenn das Gerät durch Eingriffe unberechtigter Personen 
beschädigt, umgebaut oder demontiert wird. Bei Fehlen eines Garantienachweises (Original Kaufbeleg) erlischt 
jeder Garantieanspruch.
Von der Garantie ausgeschlossen sind Geräte deren Defekt durch unsachgemäße Handhabung entstanden  
ist oder die Seriennummer entfernt worden ist.

Garantiebestimmungen
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ferdi 4
Frequenzbereich 70 Hz - 20K Hz

Basslautsprecher 4"

HF Speaker Dome Tweeter 0,7"

Verstärkerteil 2 Weg bi-amp

Schalldruck 1W/1m 82 dB

SPL Max 96 dB

Material Birkensperrholz

Farbe cherrywood, blackwood

Höhe 25,5 cm

Breite 15,6 cm

Tiefe 12,3 cm

Gewicht 2,4 kg

Technische Daten: oneforstrings 4 FERDI
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